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והסטודנטיות  אגודת הסטודנטים  של 40 מס'אסיפה כללית כינוס פרוטוקול 

 במכללת אורנים 

 2023 באפריל 20, חמישי שנערכה ביום 

 . 30:71בשעה , 106, כיתה 57במכללת אורנים, בית  מקום ושעה:

  נוכחים )חברי מועצה מכהנים(:

 באום אלון  אורנים  והסטודנטיות במכללת אגודת הסטודנטים יו"ר .1

 ירשא חלאיל    נציגת החוג לחינוך חברתי קהילתי  .2

 יובל רז  וחבר ועד מנהל  נציג החוג לחינוך חברתי קהילתי .3

 אור יצחק הרשקוביץ     נציג החוג לחינוך חברתי קהילתי  .4

 נווה היכל    נציג החוג גיאוגרפיה ולימודי סביבה  .5

 צוף רון וחברת ועדת מכרזים  שפה וספרות -לאנגלית נציגת החוג  .6

 מיה גנוט ברזילי  וחברת ועדת מכרזים נציגת החוג לספרות ומבע יצירתי .7

 ג'ולין שקור      נציגת החוג לתקשורת .8

 יחיא עזירי    נציג החוג להוראת השפה הערבית  .9

 אלה רומנו   וחברת ועדת מכרזים נציגת החוג לגיל הרך .10

 מור גלובין    מנהל  וחברת ועד לאמנותנציגת החוג  .11

 

, אשר מהווים  חברי מועצה מכהנים  16מתוך  אמצעות כתבי הצבעה,  ב  0מתוכם    ,חברים  11  סך הכל

 .שאת הקוורום הדרו

 

 . סטודנט -אלון משעלי , נכ"ל האגודהמ – לירן בסון אורחים:

 

   נעדרו:

 שובל בן עבו לסוציולוגיהנציגת החוג לאזרחות והחוג סיו"ר האגודה ו .12

 ופאא מוסא       נציגת החוג לאמנות .13

 נציגת החוג לאזרחות ולימודי דמוקרטיה והחוג לסוציולוגיה  .14

 אריאנה חייט     ומזכירת הוועד המנהל 

 עדי פורקוש נציג החוג להיסטוריה, מחשבת ישראל ולימודי ארץ ישראל .15

 שיר מלכה והחוג לחינוך יסודיהגות ויזמות בחינוך   -נציגת החוג לחינוך  .16

 

 באוםאלון  יו"ר האסיפה:

 

 על סדר היום:

 הצעתה של מור גלובין  –דיון על תהליך הבחירות לאגודה  .1

 גיבשו הצעות אופרטיביות לפעולה לאור עמדת המועצה מישיבה קודמת .2

 18:00חה בשעה האסיפה נפת

https://d.docs.live.net/18ae434f9b867eee/אורנים/אגודת%20הסטודנטים/אסיפה%20כללית/אסיפה%20כללית%206%20-%20שינוי%20מטרות%20ותקנון%20-%2013.05.20/www.agudaoranim.co.il


 
 

 4מתוך  2עמוד 

 אורנים )ע"ר(והסטודנטיות במכללת אגודת הסטודנטים 
 www.agudaoranim.co.il 3600600דואר נע טבעון, אורנים  580172187מס' עמותה:  

 

 דיון על תהליך הבחירות לאגודה 

גלובין לנסות   מור  היא  הדיון  של  המטרה  לאגודה.  בחירות  תהליך  מתקיים  אלה  ציינה שבימים 

כמות   של  מקסימלי  לניצול  שצפויה  להביא  המנדטים  לחלוקת  בהתאם  במועצה,  המושבים 

 להתפרסם בקרוב. 

 בדיון עלה:

סטודנטים בחוג לביולוגיה ובתוכניות התואר  ישנם סטודנטים שלא נחשפים לאגודה, כמו   -

 עם הסטודנטים בחוגים אלה.  חברי המועצה ליצור קשרהשני. על 

חוגים. - ראשי  עם  קשר  ליצור  ראשי   ניתן  של  מעורבותם  בדבר  מורכבות  עלתה  זאת,  עם 

 החוגים בתהליך הבחירות בכלל ובבחירת נציג החוג בפרט.

לוודא   - יש  מועמדים,  שחסר  יודעים  אנחנו  בהם  בחוגים  לסטודנטים  לפנות  ניתן 

 אליהם מתאימים לתפקיד נציג חוג. שהסטודנטים שפונים

באום   לאלון  באגודה,  בנעשה  הסטודנטים  של  מעורבותם  להגברת  לפעול  שיש  חשיפתם  הסכים 

אלון יטיב עם הארגון. הוסכם כי  לתהליך הבחירות לנציגות החוג ולראשות האגודה וכן שהדבר  

בבקשה לקבל עדכון על מצב הגשות המועמדות על מנת להבין באילו חוגים יפנה לוועדת הבחירות  

ביום שני הקרוב ייפגש עם ראשי החוגים בפקולטה למח"ר על  חסרה נציגות. כמו כן, אלון עדכן כי  

בין ראש  על הקשר  יסביר  מנת להציג בפניהם את מהות תפקיד הנציג, שיטת חלוקת המנדטים ו

 התקציב החוגי. פנייה דומה תיעשה לשאר ראשי החוגים באופן פרטני. החוג לנציג החוג ובפרט על 

 

 גיבוש הצעות אופרטיביות לפעולה לאור עמדת המועצה מישיבה קודמת 

וביקש למקד את    26.03.23את עמדת המועצה שאושרה בישיבת המועצה מיום  אלון באום הציג  

מנת לממש את עמדת האגודה שאושרה הדיון בצעדים האופרטיביים שלדעת המועצה יש לקיים על  

 בישיבה הנ"ל.

אלון משעלי הציג את פעילותו במכללה ואת קבוצת "מחאת הסטודנטים הארצית במכללת אורנים"  

וביקש באמצעות   אשר הקים במטרה לאגד את הסטודנטים אשר מתנגדים לרפורמה המשפטית

 נטיאלי. המועצה כי האגודה תפרסם הזמנה לסטודנטים להצטרף לתא הסטוד

צוף רון ציינה שבקבוצת הפורום החוגי עלה חשש מהבעת עמדה בגלל התקיפות והאלימות בחברה  

 וביקשה שנתמקד בכלים וסדנאות שמתמודדות עם היכולת לקיים שיח קונפליקטואלי. הישראלית.  

 ברזילי מחזקת את צוף.מיה 

קבל  במסגרת האגודה צריך לבן אדם שרוצה לקבל במה לתא שלו כי לדעתו כל אלון משעלי מדגיש 

 , בין אם תומך ברפורמה המשפטית ובין אם לא. זאת

 לירן בסון מציין כי יש רגישות ביחס לעמדות הסטודנטים ולתחושותיהם. 

מציג את ההבחנה בין צורות שונות של חינוך, כאשר בקצה האחד נמצא חינוך לערכים, אלון באום 

, לבין חינוך פוליטי אשר עוסק בקידום נושאים  עידוד להתנדב במד"א ולחזק ערבות הדדיתכמו  

אינדוקטרינציה, אשר מדגישה אמת אחת ויחידה שאין לסתור. בתחום  לסדר היום הציבורי, לבין  

נוצרה באגודה הבחנה מלאכותית, שכן, גם התאים הפועלים במסגרת האגודה כיום   החינוך הפוליטי

כן, אין ולא אמורה להיות שום  התא הגאה או המועצה הירוקה. לטיים במהותם, למשל  הינם פולי

או בקשה נגדית לכשתבוא. חשוב לציין שההבחנה הדרושה   הבחנה בין התאים הקיימים לבקשה זו
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בתאים  להכרה  מסודר  נוהל  להסדיר  עלינו  כך  לצורך  עצמה.  הפעילות  של  התקצוב  ברמת  היא 

 סטודנטיאליים. 

כי בכל שיחותיו עם נציגי האגודה    וצייןלי הבין את התהליך אשר נדרש ממנו להכרה בתא,  אלון משע

כי יגיש את המסמכים הנדרשים והוא מצפה לקבל    צייןאלון    עד כה לא הוצגה בפניו אפשרות זו.

 את תמיכת האגודה לעניין.

 הרך שלוש פעמים לפחות. כי ההזמנה לקבוצה שאלון משעלי פתח עברה בחוג לגיל    אלה רומנו ציינה

 מציין שהבקשה לפרסום מופנית לאגודה כארגון ולא על ידי פרסום פרטני של נציגים. יובל רז 

 צוף התייחסה לביטויים ש'נזרקים לאוויר' שלא לכולם ברור מהם אומרים.

דברים בעד ונגד משהו. אך הוסיף שכשתוגש הבקשה להכרה  נווה טוען שהאגודה לא יכולה לפרסם  

 נבחן אותה. בתא

באורנים   יש  דעתם.  את  להביע  שמפחדים  סטודנטים  שיש  לזכור  שצריך  ואמר  חזר  בסון  לירן 

 הגמוניה ברורה. 

שהגיעה לפני ישיבת המועצה שהפעילות אינה מאוגדת תחת האגודה. מור גלובין, הבעיה בבקשה  

 לפרסם את זה כתא מהאגודה. אין בעיה 

פונה לאגודה? הרי כסטודנט האגודה לא תמנע ממנו אלה רומנו פנתה לאלון משעלי ושאלה מדוע  

 למלא את הקמפוס בפליירים. למה צריך את האגודה בעניין הזה?

המהותית   ברמה  למועצה  וחשיבותו  הדיון  את  מסכם  באום  מועצה אלון  חברי  בין  שיח  של 

קשר שהסטודנטים רואים  הנציגים לאגודה ול לסטודנטים אשר מגיעים כמשקיפים, למחויבות של

של   הלימודים  לתקופת  התייחס  אלון  בפרט,  האגודה.  של  ופרסומים  לפעילויות  החוג  נציגי  בין 

ים במכללה ובפרט בהיותנו מוסד להכשרת עובדי הוראה. אלון הדגיש את הערך והתרומה  סטודנט

ועיצוב  , מעורבות חברתית ואקטיביסטית, עשל חוויית הצלחה ושינוי ל תפיסת הפרט את עצמו, 

ובכלל. במערכת החינוך  דרכו  חינוך בהמשך  כאיש  פנה לאלון משעלי    זהותו  באום  כן, אלון  כמו 

וביקש לקבל את הבקשה להכרה בתא, לרשא בבקשה לקבל את הצעתה מישיבת הוועד האחרונה  

 ה ובכלל. וכן הזמין את נציגי החוג להמשיך ולהציע יוזמות נוספות הקשורות לנושא ז

 

יום הזיכרון לשואה ולגבורה ויום הזיכרון לחללי מערכות ישראל ונפגעי פעולות האיבה )לא בסדר  

 היום(

 הועלה נושא נוסך לדיון במועצה.לבקשת מיה ברזילי ובהסכמת חברי המועצה הנוכחים, 

הלימודים   יום  בשבוע הבא  יחול  הזיכון לחללי מערכות ישראל אשר  ביום  הציגה כי  ברזילי  מיה 

. מיה התייחסה 17:15-בערב יום הזיכרון לשואה, הלימודים הסתיימו בבעוד    15:30מסתיים בשעה  

טומן  ל זה  יום  אשר  הרגשיים  ולמטענים  השואה  ביום  מהסטודנטים  לחלק  ישנה  אשר  מורכבות 

שה עצם העובדה שבערב יום השואה הלימודים מסתיימים מאוחר יותר עלולה להיראות  . למעבחובו

חזרו כפיחות של הנושא אל מול יום הזיכרון לחללי מערכות ישראל. כמו כן, ישנם סטודנטים אשר 

 .לביתם ממש בפתח אירועי הזיכרון לשואה וזאת לאור העובדה שרק סיימו ללמוד בשעה מאוחרת

השיב   באום  הזמנים  אלון  ללוחות  התייחס  כן,  כמו  ויעדכן.  אורנים  להנהלת  זה  בנושא  יפנה  כי 

לוח ההפסקות המכללתי באורנים   הלימודים תשפ"ד  הוראה שהחל משנת  ועדת  בהחלטת  ועדכן 

תקוצר ברבע שעה, ובמקומה תתקיים הפסקת צהריים ארוכה בין    11:30ישונה כך שההפסקה של  
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מודים וסיומו יישארו כשהיו. כמו כן, אלון עדכן בדבר החלטת  . שעות תחילת יום הלי13:15-14:00

לגבי חלוקת הסכום הנגבה מהסטודנטים לדמי חבר ודמי רווחה. לכשתאושרר ההחלטה    ההנהלה

 תצא הודעה מסודרת למועצה. בוועד המנהל

 

 

 בברכה, 

 אלון באום, יו"ר    שובל בן עבו, סיו"ר

 והסטודנטיות במכללת אורניםאגודת הסטודנטים 

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 לאישור המסמך הנ"ל להלן החתימות הנדרשות:

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 שם מלא 

 

 מספר ת.ז. 

 

 חתימה

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 שם מלא 

 

 מספר ת.ז. 

 
 

 חתימה
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